香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence



香港科技大學
THE HONG KONG UNIVERSITY OF
SCIENCE AND TECHNOLOGY

香港科技大學

The Hong Kong University of Science and Technology

Excellence

Bronze
Award

公共服務
Public Services

香港科技大學致力推動環保,已制定可持續發展目標及啟動「科大2020可持續發展挑戰」,包括於2020年前以減少10%溫室氣體排放和50%堆填廢物為可持續營運目標,並取得理想進展。

The Hong Kong University of Science and Technology (HKUST) is committed to the environment. It has established sustainability targets and started to put its "HKUST 2020 Sustainability Challenge" strategy into action, which includes achieving goals of reducing 10% of greenhouse gas emissions and 50% of landfill waste by 2020. HKUST has made good progress in the implementation.



將中央冷氣機組改造為區域冷卻系統,為新建的獨立 實驗大樓提供冷凍水,應付新的能源需求,同時節省能 源。

Remodeling the central chiller plant to a district cooling system for supplying chilled water to a new detached laboratory building to meet the new energy demand while reducing the consumption of energy.



舉辦回收活動,如電器回收日、退宿回收活動及迎新營剩餘物資回收計劃,教育學生珍惜資源。

Organising recycling activities such as electronic waste recycling day, Hall Check Out Recycling Campaign and O'Camp Surplus Material Recycling Programme to educate students on resources saving.



組織超過100多名學生、職員和校園區的住戶,邀請他們參與不同環保活動及實踐研究項目,如調查可重用容器的使用情況等。

Forming the Sustainability Network Green Team with over 100 students, staff and other residents of the campus community and inviting them to participate in various environmental activities and hands-on study projects such as survey on the use of reusable containers.